
SKRAĆENI ZAPISNIK 
od 23. svibnja 2011. 

 
sa 13. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, održane u  Koprivnici, 
Trg bana J. Jelačića 6, zgrada Veleučilišta, s početkom u 10,00 sati. 
  
  Sjednica je sazvana sazivom KLASA: 021-05/11-01/1, URBROJ: 2137/1-02/4-11-18 
od  16. svibnja 2011. 
 
Sjednici su prisustvovali: 
 

a) vijećnici Županijske skupštine: 
- Milivoj Androlić, Karmen Antolić, Marinko Bagarić, Željko Bakar, Milan Bingula,  Joso 

Brkljača, Franjo Car, Ljubica Cestar,  Stjepan Ciganović, Željko Došen, Ivanka Dvoršćak, 
Damir Felak, Vjekoslav Flamaceta, Milica Fuček, Zdravko Gašparić, Andrej Gligorović, 
Nikola Gregur, Goran Gregurek, Krešimir Habijanec, Stjepan Henezi, Zlatko Horvat, 
Renata Husinec,  Nikola Jadanović, Irena Jagarinec Ištvanović, Helga Jug, Slavko Konfic, 
Slavko Kuzmić, Martina Majdak, Vlado Miklobušec, Vjekoslav Mužinić, Marijan Novak, 
Nikola Novosel, Dragec Pokos, Ivan Popec, Petra Rožmarić, Verica Rupčić, Tihomir 
Sokolić, Dušanka Šprem, Josip Vincek, Ivan Vuk. 

 
 Sjednici ne prisustvuje vijećnica: Slavica Ileković. 
   

b) ostali prisutni: 
 

1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe, 
4. Vladimir Šadek, pročelnik Službe ureda župana, 
5. Marija Švegović, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun, 
6. Branka Cuki, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb,  
7. Mladen Antolić, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, znanost i šport, 
8. Denis Maksić, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam, 
9.Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu 

 okoliša, 
10. Sanja Kos Bojanić, HTV Dopisništvo Koprivnica,  
11. Duško Bodinovac, "Glas Podravine" Koprivnica, 
12. Željko Krušelj, novinar,    
13. Hrvoje Šlabek, Dopisništvo Večernjeg lista, Koprivnica,  
14. Petra Slavečki, Radio postaja Koprivnica,  
15. Ozren Špiranec, novinar,  
16. Marko Murković, Podravski list,  Koprivnica, 
17. Helena Matica Bukovčan, savjetnica za poslove Županijske skupštine, 
18. Melita Pavlek, savjetnica za odnose s javnošću u Službi ureda župana, 
19. Aleksandra Vareškić, volonterka u Stručnoj službi, 
20. Marija Kovačec, daktilograf u Stručnoj službi, snima sjednicu. 
 

 
 



Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Damir Felak i pozdravio sve 
prisutne.  

Prozivkom vijećnika utvrđeno je da sjednici prisustvuje 40 vijećnika tj. većina od 
ukupnog broja, pa je Županijska skupština mogla donositi pravovaljane akte. 

Pročelnica Stručne službe Marina Horvat Pavlic izvijestila je o izvršenju zaključaka s 
prošle sjednice.  

Skraćeni zapisnik sa 12. sjednice Županijske skupštine prihvaćen je bez primjedaba. 
Predsjednik Županijske skupštine otvorio je raspravu o prijedlogu dnevnog reda koji je 

vijećnicima dostavljen uz saziv. 
 
Za riječ se javio Marinko Bagarić koji je u ime Kluba vijećnika SDP-a, HNS-a i 

nezavisnog vijećnika predložio dopunu dnevnog reda točkama: 
1. Razrješenje potpredsjednika Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije gospodina Ivana Vuka, 
2. Razrješenje predsjednika Županijske skupštine gospodina Damira Felaka, 
3. Izbor i imenovanje novog predsjednika/ce Županijske skupštine 
4. Izbor i imenovanje novog potpredsjednika Županijske skupštine. 
 
Predsjednik Županijske skupštine dao je na glasovanje predložene dopune. 
Županijska skupština većinom glasova (21 "za" i 19 "protiv") prihvatila je predložene 

dopune dnevnog reda. 
Nakon toga Županijska skupština većinom glasova (21 "za" i 19 "protiv")  prihvatila je 

sljedeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 
1. Donošenje Rješenja o razrješenju potpredsjednika Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, 
2. Donošenje Rješenja o razrješenju predsjednika Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, 
3. Donošenje Rješenja o izboru predsjednika/ce Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, 
4. Donošenje Rješenja o izboru  potpredsjednika Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije, 
5. Razmatranje Godišnjeg  izvještaja o izvršenju  Proračuna Koprivničko-križevačke 

županije  za 2010. godinu, sa prilozima, 
6. Razmatranje Izvješća o radu Centra za prevenciju i izvanbolničko liječenje ovisnosti za 

2010. godinu, s prijedlogom Zaključka, 
7. Razmatranje Informacije o provedbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu, s prijedlogom 

Zaključka, 
8. Razmatranje Informacije o stanju u stočarstvu na području Koprivničko-križevačke 

županije za 2010. godinu, s prijedlogom Zaključka, 
9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Sidonije 

Rubido Erdődy Gornja Rijeka o otuđenju (prodaji) nekretnina u vlasništvu OŠ Sidonije 
Rubido Erdődy, 

10. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora: 
a) Srednje gospodarske škole Križevci, 
b) Osnovne škole Sidonije Rubido Erdődy Gornja Rijeka, 
c) Osnovne škole Sokolovac, 
d) Osnovne škole Grgura Karlovčana Đurđevac, 



 
11. Pitanja i prijedlozi vijećnika. 
 
 Predsjednik je konstatirao da je dnevni red većinom glasova prihvaćen. 
 

Verica Rupčić u ime Zajedničkog kluba vijećnika zatražila je stanku od 10 minuta. 
 Predsjednik Damir Felak odredio je stanku od 10 minuta.  
 
 Nakon stanke sjednica je nastavljena. 
 Predsjednik je izvijestio prisutne o održanim sjednicama odbora i klubova vijećnika. 
   

Točka 1. 
 

 Županijska skupština je bez rasprave, većinom glasova (21 "za" i 19 "protiv") donijela 
Rješenje o razrješenju potpredsjednika Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 
županije. 
 

Točka 2. 
 

 Budući da rasprave nije bilo Županijska skupština je većinom glasova (21 "za" i 19 
"protiv") donijela Rješenje o razrješenju predsjednika Županijske skupštine Koprivničko-
križevačke županije. 
 
 S obzirom da je Damir Felak razriješen dužnosti predsjednika Županijske skupštine 
pročelnica Marina Horvat Pavlic pozvala je potpredsjednika Županijske skupštine Vladu 
Miklobušeca da preuzme vođenje sjednice.  
 

Točka 3. 
 

 U ime Kluba vijećnika SDP-a, HNS-a i nezavisnog vijećnika Marinko Bagarić, s 
potpisom 1/5 vijećnika, predložio je Milicu Fuček za predsjednicu Županijske skupštine. 
 Po ovoj točci za riječ su se javili Ivan Vuk, Marinko Bagarić, Marina Horvat Pavlic, 
Verica Rupčić i Damir Felak.  
 Županijska skupština je većinom glasova (21 "za" i 19 "protiv") donijela Rješenje o 
izboru predsjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije. 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Milica Fuček, zahvalila se na izboru i preuzela  
vođenje sjednice Županijske skupštine.  
 

Točka 4.  
 

 Županijska skupština je bez rasprave većinom glasova (21 "za" i 19 "protiv") donijela 
Rješenje o izboru potpredsjednika Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije. 
 

Točka 5. 
 

 Uvodno obrazloženje Godišnjeg izvještaja proračuna dao je župan Darko Koren. U 
raspravi su sudjelovali Slavko Konfic,  Marinko Bagarić, Damir Felak i Darko Koren. 
 Nakon rasprave Županijska skupština jednoglasno je donijela Godišnji izvještaj o 
izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2010. godinu. 



Točka 6. 
 

 Izvješće o radu Centra za prevenciju i izvanbolničko liječenje obrazložila je 
ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo Draženka Vadla. 
 U raspravi su sudjelovali Nikola Novosel, Draženka Vadla, Vjekoslav Flamaceta, 
zamjenik župana Ivan Pal, Milivoj Androlić i Damir Felak. 
 Nakon rasprave Županijska skupština jednoglasno je donijela Zaključak o prihvaćanju 
Izvješća o radu Centra za prevenciju i izvanbolničko liječenje ovisnosti za 2010. godinu. 
  

Točka 7. i 8.  
 

 Župan Darko Koren  obrazložio je Informaciju o provedbi Zakona o poljoprivrednom 
zemljištu i Informaciju o stanju u stočarstvu.  
 U raspravi je sudjelovao vijećnik Nikola Jadanović. 
 Županijska skupština jednoglasno je donijela Zaključak o prihvaćanju Informacije o 
provedbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu i Zaključak o prihvaćanju Informacije o stanju 
u stočarstvu na području Koprivničko-križevačke županije za 2010. godinu. 
 

Točka 9. 
 

 Županijska skupština je bez rasprave jednoglasno donijela Zaključak o davanju 
suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Sidonije Rubido Erdődy Gornja Rijeka o otuđenju 
(prodaji) nekretnina u vlasništvu OŠ Sidonije Rubido Erdődy. 
 

Točka 10. 
 

 Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova školskih odbora obrazložio je 
župan Darko Koren.  
 Županijska skupština je bez rasprave, jednoglasno donijela Rješenje o izmjeni 
Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora: 

a) Srednje gospodarske škole Križevci, 
b) Osnovne škole Sidonije Rubido Erdődy Gornja Rijeka, 
c) Osnovne škole Sokolovac, 
d) Osnovne škole Grgura Karlovčana Đurđevac. 
 

Točka 11. 
 

Pod točkom "pitanja i prijedlozi vijećnika" za riječ se javio vijećnik Stjepan 
Ciganović. 

 
Nakon toga predsjednica Županijske skupštine zaključuje sjednicu. 
 
Dovršeno u 12,40 sati.  

 
 
      ZAPISNIK SASTAVILA:        PREDSJEDNICA: 
Helena Matica Bukovčan, dipl.iur.,v.r.           Milica Fuček, ing. građ. v.r. 
 
 

 



 


